

ການເຂົ້າເຖິງສະພາປະຊຸມ ແລະ ການໃຫ້ຄວາມເຫັນສາທາລະນະໃນລະຫວ່າງ COVID-19:

ແທນທີ່ຈະເຂົ້າຮ່ວມດ້ວຍຕົນເອງ,
ສະມາຊິກສາທາລະນະຊົນສາມາດເຂົ້າຮ່ວມແລະໃຫ້ຄໍາເຫັນຜ່ານທາງໂທລະສັບ, ຊຸມ,
ໂດຍການໃຊ້ເວບໄຊຕ໌ ຂອງ City Clerk
ຫຼືຜ່ານທາງການສົ່ງຫນັງສືທາງໄປສະນີຂອງສະຫະລັດອາເມລິກາ, ດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

ປະຈັກພະຍານປະກອບຄວາມເຫັນໃນລະຫວ່າງກອງປະຊຸມສະພາ

ເພື່ອສະເໜີປະຈັກພະຍານຄໍາເຫັນຕໍ່ສາທາລະນະໃນລະຫວ່າງການປະຊຸມສະພາ, ກ່ອນອື່ນ
ເຈົ້າຕ້ອງເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມທາງ Zoom Webinar ອອນໄລນຈາກຄອມພິວເຕີ, ແລັບທັອບ,
ແທັບເລັດ, ຫຼືສະມາດໂຟນຂອງເຈົ້າ,
ຫຼືໂດຍການໂທເຂົ້າຫາກອງປະຊຸມຈາກໂທລະສັບມືຖືຫຼືໂທລະສັບເຄື່ອງ.

ລິ້ງກ໌ເພື່ອເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມ Webinar ທາງຄອມພິວເຕີ, ແທັບເລັດ, ຫຼືສະມາດໂຟນແມ່ນ:

<https://sandiego.zoomgov.com/j/1608377897>

ສໍາລັບການເຂົ້າຮ່ວມໂດຍໃຊ້ iPhone ບີບຄັ້ງດຽວ:

US: +16692545252,,1608377897#

ສໍາລັບການເຂົ້າຮ່ວມທາງໂທລະສັບ:

ໂທ 1-669-254-5252. ເມື່ອຖືກຖາມ, ບ້ອນ ID Webinar: 160 837 7897#

ຈະເວົ້າຕໍ່ກັບລາຍການສະເພາະຫຼືໃນລະຫວ່າງການປະກອບຄໍາເຫັນຕໍ່ສາທາລະນະໄດ້ແນວໃດ:

ເມື່ອພະນັກງານແນະນໍາລາຍການທີ່ເຈົ້າຢາກຈະໃຫ້ຄໍາເຫັນກ່ຽວກັບ
(ຫຼືສະແດງວ່າເຖິງເວລາໃຫ້ຄໍາເຫັນໃນຂັ້ນຕໍ່ແມ່ນວາລະສາທາລະນະ),
ໃຫ້ຍົກມືຂອງເຈົ້າຂຶ້ນໂດຍການແຕະປຸ່ມ "ຍົກມືຂອງເຈົ້າ" ຢູ່ໃນຄອມພິວເຕີ, ແທັບເລັດ,
ຫຼືສະມາດໂຟນຂອງເຈົ້າ, ຫຼືໂດຍ ກົດ *9 ທີ່ໂທລະສັບຂອງເຈົ້າ.
ເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບອະນຸຍາດໃຫ້ເຂົ້າໄປຕາມລໍາດັບທີ່ເຈົ້າຍົກມືຂຶ້ນ.
ເຈົ້າຈະໄດ້ເວົ້າພຽງຄັ້ງດຽວໃນເລື່ອງສະເພາະທີ່ເຈົ້າຍົກມືຂຶ້ນ.

ເມື່ອພະນັກງານຊີ້ບອກວ່າຮອດເວລາທີ່ເຈົ້າທີ່ຈະໄດ້ເວົ້າ,
ຄລິກປຸ່ມເປີດສຽງທີ່ຈະປະກົດຂຶ້ນຢູ່ໃນຄອມພິວເຕີ, ແທັບເລັດຫຼືສະມາດໂຟນຂອງເຈົ້າ, ຫຼືກົດ *6
ຢູ່ໃນໂທລະສັບຂອງເຈົ້າ.

ຄໍາເຫັນກ່ຽວກັບລາຍການວາລະ, ຄໍາເຫັນສາທາລະນະທີ່ບໍ່ແມ່ນວາລະ,
ແລະຄໍາເຫັນສາທາລະນະຂອງກອງປະຊຸມບິດ ສາມາດຖືກສົ່ງໄດ້ໂດຍໃຊ້ [webform](#)
ທີ່ລະບຸປະເພດຄໍາເຫັນແລະຫມາຍເລກລາຍການ (ຖ້າກ່ຽວຂ້ອງ)
ທີ່ເຈົ້າຕ້ອງການສົ່ງຄໍາເຫັນຂອງເຈົ້າ. ຄໍາເຫັນທີ່ໄດ້ຮັບກ່ອນ 12:00
ໂມງແລງສໍາລັບກອງປະຊຸມວັນຈັນແລະ 8:00
ໂມງເຊົ້າສໍາລັບການປະຊຸມໃນວັນອັງຄານຈະຖືກແຈກຢາຍໃຫ້ສະພາເມືອງແລະປະກາດທາງອອນໄ
ລນພ້ອມກັບເອກະສານການປະຊຸມ. ທຸກຄໍາເຫັນໃນຮູບແບບເວັບແມ່ນຈໍາກັດພຽງແຕ່ 500
ຄໍາເທົ່ານັ້ນ ແຕ່ສາມາດລວມເຖິງໄຟລແນບນໍາ.
ຄໍາເຫັນທີ່ໄດ້ຮັບຫຼັງຈາກກໍານົດເວລາທີ່ໄດ້ອະທິບາຍໄວ້ຂ້າງເທິງແຕ່ກ່ອນລາຍການຈະຖືກເອີ້ນຫມິ
ດເວລາ ຈະຖືກສົ່ງເຂົ້າບັນທຶກເປັນລາຍລັກອັກສອນສໍາລັບລາຍການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ.

ເອກະສານຂຽນ. ແທນທີ່ຈະສົ່ງເອກະສານທີ່ຂຽນເປັນເອກະສານແບບໃນຮູບແບບເວັບ, ເຈົ້າສາມາດສົ່ງຜ່ານທາງຈົດໝາຍທາງໄປສະນີ ໄປທີ່ City Clerk ທີ່ 202 C Street, MS2A San Diego, CA 92101.

ເອກະສານທີ່ສົ່ງຜ່ານທາງໄປສະນີຂອງສະຫະລັດຕ້ອງໄດ້ຮັບໜຶ່ງມື້ເຮັດວຽກກ່ອນການປະຊຸມ ເພື່ອໃຫ້ສາມາດແຈກຢາຍໃຫ້ສະພາເມືອງໄດ້. ຄຳເຫັນທີ່ໄດ້ຮັບທາງໄປສະນີ ໃນມື້ປະຊຸມຈະຖືກສົ່ງເຂົ້າບັນທຶກເປັນລາຍລັກອັກສອນສຳລັບລາຍການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ.

ສາທາລະນະຊົນສາມາດເຂົ້າເບິ່ງການປະຊຸມທາງໂທລະທັດສາທາລະນະ (ພາຍໃນເມືອງ San Diego ເທົ່ານັ້ນ) ທາງຊ່ອງ TV City Channel 24 ສຳລັບ Cox Communications ແລະ Spectrum ຫຼືຊ່ອງ 99 ສຳລັບ AT&T- U-Verse, ຫຼື [ເບິ່ງການປະຊຸມທາງລຶງກ້ອນໄລນ. \(ລຶງກ້ອນພາຍນອກ\)](#)